
Fra: Jan-Terje Brügger <jantyen@yahoo.no> 
Sendt: onsdag 17. august 2016 19.34 
Til: Olav Mongstad; Post Austrheim 
Emne: Skuleskyss i Njøten 
 
Hei igjen 
I morgon er det skulestart, og endå har me ikkje fått avklart denne saka. Du skreiv at saka truleg skulle 
opp i mars 2016, men det skjedde ikkje. Sist kontakt med kommunen var din mail av 18.01.16. Trass i at 
eg har purra har me ikkje fått noko tilbakemelding av noko slag. Det nærmar seg no to år sidan me først 
søkte om å flytte busstopp i Njøten! 
 
Kva skjer, og kva må til for å å få svar når ein kontaktar kommunen? 
 
Jan-Terje Brügger 
 
 
-------------------------------------------- 
Den man 2016-06-27 skrev Jan-Terje Brügger <jantyen@yahoo.no>: 
 
 Emne: Vs: Vedr. SV: SV: Skuleskyss i Njøten 
 Til: Olav.Mongstad@austrheim.kommune.no 
 Kopi: "Annette Brügger" <annette.borge@online.no> 
 Dato: Mandag 27. juni 2016 21.22 
  
 Hei 
 Omerindrer denne mailen av 16.05.16 
  
 Har ikkje høyrd noko frå deg, og av det eg har sett i  protokollane så har saka ikkje vore til handsaming. 
  
 Ber om ei tilbakemelding på korti me kan vente oss ei  avgjersle. Minner om at det no snart er eit år og 8  
månadar sidan me først søkte til kommunen om flytte/legge  til busstopp! 
  
 Mvh 
 Jan-Terje Brügger 
  
 --- Den man 2016-05-16 skrev Jan-Terje Brügger <jantyen@yahoo.no>: 
  
 > Fra: Jan-Terje Brügger <jantyen@yahoo.no>  > Emne: Vedr. SV: SV: Skuleskyss i Njøten  > Til: "Olav 
Mongstad" <Olav.Mongstad@austrheim.kommune.no> 
 > Kopi: "Annette Brügger" <annbo@statoil.com>  > Dato: Mandag 16. mai 2016 10.31  > Hei  > Då me 
søkte om å få taxi til å køyre 500 m  ekstra  > 03.11.14, trudde me at me var ute i god tid til  skulestart  > 
for sonen vår i august 2015. No har det altså gått  drygt  > halvanna år utan at denne saka har fått sin  
avslutting. I  > august 2016 byrjar det nok ein ny 1. klassing frå  > bustadfeltet på skulen. Ser kommunen 
for seg at me  kan  > vente oss eit svar innan skulestart 2016?  
 > 
 > Mvh 
 > Jan-Terje Brügger 
 > 



 > 
 > 
 > -------------------------------------------- 
 > Den man 2016-01-18 skrev Olav Mongstad <Olav.Mongstad@austrheim.kommune.no>: 
 > 
 >  Emne: SV: SV: Skuleskyss i Njøten 
 >  Til: "Jan-Terje Brügger" <jantyen@yahoo.no>  >  Kopi: "Rolf Henning Myrmel" 
<rolf.henning.myrmel@austrheim.kommune.no>, 
 > "Torleiv Frotjold" <Torleiv.Frotjold@austrheim.kommune.no> 
 >  Dato: Mandag 18. januar 2016 15.50 
 > 
 >  Hei. 
 >  Viser til samtale med deg Jan-Terje om denne  >  saka. 
 >  Vi handsamar saka formelt slik. 
 >  1.    Kommunalsjef oppvekst lagar notat om  >  saka utifrå Opplæringslov og skyssreglement. 
 >  2.    Teknisk drift lagar sak til politisk  >  nivå om saka. Vi oppfattar at de har sendt ei  klage på  > eit  
>  administrativt vedtak om flytting av busstopp. 
 Saka vert 
 >  lagt opp til handsaming i formannskap truleg 31. 
 mars. 
 >  Notatet om saka etter Opplæringslova vil følgja  saka.  
 > 
 >  Vi oppfattar at de peika på 
 >  at saka ikkje har vore rett handsama, dette er  slik vi  >  oppfattar det formelle. Når det kjem ei klage  
på eit  >  vedtak gjort av administrasjonen, vert saka lagt  fram til  >  politisk nivå, klageutvalet som er  
formannskapet. Eg  >  beklagar tida som har gått, men viser til det eg  sa i  >  samtalen med  >  Jan-Terje 
hausten 2015.  
 > 
 >  Dette til dykkar 
 >  orientering. 
 > 
 > 
 >  Venleg helsing 
 > 
 >  Olav Mongstad 
 >  Assisterande 
 >  rådmann 
 > 
 > 
 > 
 > 
 > 
 >  -----Opprinnelig melding----- 
 >  Fra: Jan-Terje Brügger [mailto:jantyen@yahoo.no]  >  >  Sendt: 14. november 2015 21:27  >  Til: Olav 
Mongstad  >  Emne: Vs: 
 >  SV: Skuleskyss i Njøten 
 > 
 >  Hei 



 >  Eg fekk svaret under frå 
 >  Rolf Henning.  
 > 
 >  Eg antar ut 
 >  frå svaret at de ikkje har snakka saman.  
 > 
 >  Vår søknad/klage går heller 
 >  ikkje ut på at me ber kommunen snakke med  sjåfør om å  >  køyre til snuplass i byggjefeltet. Det 
kunne eg  gjort  >  sjølv. Det me søker om er at kommunen endrar  sin  >  bestilling hos dei som har ruta 
slik at denne  vert sett  > opp  >  med med nytt stopp ved skur i bustadfelt.  
 > 
 >  Håpar på positiv handsaming 
 >  av søknaden, og høyrer gjerne frå deg. 
 > 
 >  Mvh 
 >  Jan-Terje 
 >  Brügger 
 > 
 > 
 > 
 >  --- Den fre 2015-11-13 skrev 
 >  Rolf Henning Myrmel <rolf.henning.myrmel@austrheim.kommune.no>: 
 > 
 >  > Fra: Rolf Henning Myrmel 
 >  <rolf.henning.myrmel@austrheim.kommune.no> 
 >  > Emne: SV: Skuleskyss i Njøten 
 >  > Til: "Jan-Terje Brügger" <jantyen@yahoo.no>  >  > Dato: Fredag 13. november 2015 14.48  >  > Hei  
>  >  >  > Ein har no fått tilbakemelding frå  >  sjåføren på minibussen  og dei  >  >  >  opprettheld stopp 
på  snuplassen og ynskjer  ikkje og  >  kjøre ned til  >  > avkjørsel mot  >  bustadfeltet. 
 >  > 
 >  > 
 >  Mvh 
 >  > 
 >  > Rolf Henning 
 >  Myrmel 
 >  > 
 >  > 
 >  -----Opprinnelig melding----- 
 >  > Fra: 
 >  Jan-Terje Brügger [mailto:jantyen@yahoo.no]  >  >  >  > Sendt: 13. oktober  >  2015 14:25  >  > Til: Rolf 
Henning Myrmel  >  > Emne: 
 >  > Skuleskyss i 
 >  Njøten 
 >  > 
 >  > Hei 
 >  > Det er ikkje mogleg å få fatt i deg på  >  telefon, og me prøver difor nok  >  > ein  >  gong med ein 
mail. 
 >  > 



 >  > Saka gjeld altså vår 
 >  > skiftlege søknad av 3.11.14 om å få  >  skuleskyssen som går til Njøten  >  >  >  forlenga med ca 500 
meter. Grunnar for  førespurnaden  > står  >  i søknad og  >  > eg skal ikkje repetere  >  det her. Me fekk 
eit kjapt svar 14.11.14 om at  >  > søknaden var avslått. Grunngjevinga for  >  avslaget syns me bygde på  
>  > feilaktig  >  opplysningar/oppfatning av dei reelle forholda i  Njøten,  > og  >  >  > me sendte difor ein 
skriftleg klage  >  på vedtaket 18.11.14. 
 >  > 
 >  > Etter denne 
 >  > klagen 
 >  vart det stille frå kommunen svært lenge, så  lenge at  > me  >  sjølv  >  > tok kontakt for å purre på  
>  svar i løpet av våren 2015. Svaret var at  >  > me skulle få ei tilbakemelding og at det  >  var lenge til 
skulestart.  
 >  > Kommunen 
 >  hadde då hatt minst 4 månadar på å svare utan  at me  >  høyrde  >  > noko. 
 >  > 
 >  > Me fekk etterkvart opplyst at 
 >  > det var du som handsama desse sakene, og  >  prøvde difor å få kontakt med  >  > deg  >  for å få eit 
svar. Etter fleire forsøk fekk me  tak i  > deg  >  og du  >  > opplyste til kona mi at du  >  skulle ringe 
Nordhordland Taxi seinare i  >  > veka.  Me fekk heller ikkje denne gongen  >  noko tilbakemelding, og  
>  > forsøkte  >  igjen å få kontakt for å få informasjon. 
 Dette har me 
 >  forsøkt 
 >  > ved å ringe, legge att 
 >  beskjed på telefon, ta kontakt på mail samt  >  > personleg oppmøte på kommunehuset. 
 >  > 
 >  > 
 >  > Ikkje før i veke 40 
 >  > 
 >  klarte ho å få kontakt, då du formidla beskjed  via  >  tilsette på  >  > sørvistorget at du endå  >  ikkje 
hadde treft mannen frå Norhordland Taxi  >  > som du måtte avklare skyssen med. 
 >  > 
 >  > Dette er etter 
 >  vårt 
 >  > syn overhovudet ikkje haldbar 
 >  handtering av det som skulle vere ein  >  >  >  relativt enkel sak å kvittere ut. Det er no  altså på  > det  
>  nærmaste eit  >  > år sidan me søkte om  >  å få skuleskyssen til å køyre 500 meter  ekstra! 
 >  > 
 >  > Me forventar at 
 >  Austrheim 
 >  > kommune, med den eine eller 
 >  andre sakshandsamaren, no tek tak i denne  >  > saka og følgjer opp kontakten med Nh. 
 >  Taxi med det første. 
 >  > 
 >  > Med 
 >  > helsing 
 >  > Jan-Terje og Annette 
 >  > 
 >  Brügger 


